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Skolebestyrelsesmøde  
  

Referat skolebestyrelsesmøde torsdag d.11.8.2022 
Referent Gert  

  
1. Præsentationsrunde  

2. Konstituering af bestyrelsen  
Formand: Jesper 
Næstformand: Martin 
SFR-møder: Michael. 

 
3. Kort intro til bestyrelsesarbejdet (Ulla/Martin). Fællesmødet d.13.9. handler mere om 

dette.  
Ulla og Martin redegjorde kort for bestyrelsesarbejdets karakter og forventninger til 
bestyrelsen håndtering af opgaven. Samarbejdet er centralt.  
SB sætter rammer og kan udarbejde principper for skolen. Der er 7 forældrevalgte, 3 
medarbejder-  og to ledelses repræsentanter i SB. 

 
4. Udkast til årshjul og mødedatoer/mødetidspunkt  

Udkast til årshjul præsenteret for SB. Derudover er der plads til emner/temaer, som 
bestyrelsen ønsker at arbejde med. Liste over nuværende principper vist. Mulighed for ad 
hoc udvalg, f. eks. har der tidligere været et trafikudvalg. 

 
5. Orientering om opstarten på det nye skoleår  

Lisa, Højmosen: 4 nye personaler og yderlig en på vej. God opstart med en god stemning. 
Der er dette skoleår begyndt 3 nye 0. klasser, mod normalt 2. 
Fritid: Fin sommerferie pasning. Stille opstart.  
Michael Krogsager: Fin start. En medarbejder sygemeldt, kendt vikar inde. Super god 1. 
skoledag. To store 0. klasser, trainees tilknyttet.  
Fritid: Godt besøgt helt fra start og nye indmeldelser. God start, der er en god stemning. 
John, Bygaden: 8. + 9. klasserne er godt i gang. 7 årgang er i gang med et introforløb inden 
klassedannelse.   
Opstartsugen bød på 4 forskellige foredrag for personalet, alle om unge mennesker. 
Ulla: Pr. 1/9 begynder ny afdelingsleder med base på Bygaden.  
Corona er her stadig, men ikke noget der pt påvirker den daglige drift. 
Chromebook i Fredericia Kommune er sat op, så de opfylder alle persondata-regler. 

 
6. Forskudte skolebestyrelsesvalg? Ønsker bestyrelsen forskudte valg hvert 2. år for ½ af 

skolebestyrelsen? Til senere debat i SFR – Skolebestyrelsernes Fællesråd)  
Udsat, drøftes senere. 
 

 

  



7. Orientering omkring den nye meddelelsesbog, som afløser elevplanen.  
Ulla orienterede. SB medinddrages hen over året i udbygning af programmet.  
De nationale test er i en omstruktureringsperiode og vil på sigt få et nyt indhold. 

 
8. Meddelelser: Bl.a. kommende høring omkring budget 23, nye nationale tests  

Der skal spares 50 mio. kr. i kommunen. Der udarbejdes pt et besparelseskatalog på 67 
mio. Skoler skal byde ind med 24 mio. kr. til det. SB kan indgive høringssvar. Jesper og 
Martin tager initiativet og forelægger et udkast for SB. 
De nationale test ligger tidligere på året end vanlig.  
Forældremøder, Martin og Jesper deltager på 0. årg. 
Der vælges en senere til 7. årgang på Bygaden. 
Ansættelsessamtale på HØJ d. 23/8. Dennis Jespersen deltager. 

 
9. Evt. 

Bl.a. tage billeder af bestyrelsen til hjemmesiden  
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